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Protokół z XI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 25 czerwca 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w Świetlicy Integracyjnej w Złejwsi Wielkiej (budynek GOPS) w godzinach 

od 14.00 do 17.10. W sesji udział wzięło 15 radnych 8 pracowników urzędu gminy oraz 9 

zaproszonych gości. 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2)    Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołów z IX i X sesji Rady Gminy. 

2. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych w 2014 roku. 

3. Sprawozdanie z działalności instytucji kultury za 2014 rok. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2014 rok oraz zapoznanie z treścią opinii 

RIO w sprawie wykonania budżetu.  

5. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie wniosku. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 r., 

2) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2014 rok - poprzedzone dyskusją. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011–2020, 

2)  zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2015 rok, 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki położonej w centralnej części miejscowości Siemoń oraz dla działek 

położonych w północno-zachodniej części miejscowości Stary Toruń oraz dla działek 

położonych w centralnej i wschodniej części miejscowości Zławieś Mała oraz dla 

działek położonych we wschodniej części miejscowości Gutowo – gmina Zławieś 

Wielka, 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś Wielka, 
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5) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, zatrudnionych w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zławieś Wielka, 

6) w sprawie przyjęcia Aneksu do Porozumienia w sprawie realizacji Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych dla Bydgosko – Toruńskiego Obszaru Funkcjonalnego z 

dnia 8 kwietnia 2014 roku, 

7) w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego Porozumienia w sprawie realizacji 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Bydgosko – Toruńskiego Obszaru 

Funkcjonalnego z dnia 8 kwietnia 2014 roku, 

8) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad przyznawania i ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia niebędących jednostkami organizacyjnymi gminy 

Zławieś Wielka, a realizującymi zadania własne gminy w zakresie udzielenia 

schronienia osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, które ostatnie miejsce 

zameldowania posiadały na terenie gminy Zławieś Wielka oraz trybu pobierania opłat 

za pobyt w ośrodku wsparcia. 

7. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy. 

 

 

Ad. 1. Sprawy organizacyjne. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył obrady XI sesji Rady Gminy, przywitał obecnych. Stwierdził, że na 15 radnych w sesji 

uczestniczy, 15 co stanowi 100% ustawowego składu Rady. Zapytał, czy radni mają uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. Nikt z radnych nie zgłosił uwag. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. Wyjaśnił, że protokoły z IX i X sesji były ogólnodostępne i każdy mógł się z nimi 

zapoznać. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołów. Nikt z radnych nie zgłosił się. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania protokoły z IX i X sesji Rady Gminy zostały przyjęte 

jednogłośnie.  

Ad. 2. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych w 2014 roku. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił Panią sekretarz o przedstawienie sprawozdania z wykonania uchwał podjętych w 2014 r. 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Przedstawiła ww. sprawozdanie – informacja w załączeniu do protokołu. 
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Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował, za dokładne przedstawienie tematu i zapytał, czy radni mają pytania do 

sprawozdania. Nikt z radnych nie zgłosił się. Poprosił Panią Dyrektor GOKiS-u o omówienie 

kolejnego tematu. 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności instytucji kultury za 2014 rok. 

Maria Karpińska – dyrektor GOKiS 

Powiedziała, że zanim przystąpi do omawiania sprawozdania, chciałaby podzielić się bardzo 

radosną informacją, a mianowicie tym, że został zakończony remont Ośrodka. Wymieniła, co 

zostało zrobione i jakie zmiany zaszły w budynku. Omówiła sprawozdanie z działalności, za 

2014 r. – informacja w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował, zapytał czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. Nikt z radnych nie 

zgłosił się. Poprosił Panią Dyrektor Domu Kultury z Górska o omówienie sprawozdania  

z działalności Domu Kultury.  

Renata Dobrowolska – dyrektor DK w Górsku 

Przedstawiła radnym prezentację multimedialną dotyczącą działalności Domu Kultury 

 w 2014 r. – prezentacja w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie, zapytał czy radni mają pytania do prezentacji. Nikt z radnych nie 

zgłosił się. Poprosił o omówienie kolejnego sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki 

Publicznej za 2014 r. 

Ewa Wysocka – kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Złejwsi Małej 

Omówiła działalność biblioteki w 2014 r. – informacja w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował, zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. Nikt z radnych nie miał 

pytań. Pogratulował dyrektorom zaangażowania, powiedział, że jak widać kultura w naszej 

gminie stoi na wysokim poziomie i ma nadzieję, że będzie tak cały czas. Przewodniczący 

powiedział, że zbliżamy się do podsumowania 2014 r. i poprosił o omówienie sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2014 rok oraz zapoznanie z treścią opinii RIO w sprawie 

wykonania budżetu. 

Ad. 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2014 rok oraz zapoznanie z treścią 

opinii RIO w sprawie wykonania budżetu.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odczytała opinie, które wpłynęły do urzędu gminy w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2014 r. W trakcie odczytywania opinii radni mogli zapoznać się z prezentacją dot. 

wykonania budżetu gminy za 2014 r. – informacje w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Podziękował za przedstawienie tematu. Powiedział, że prezentacja jest świetną i ciekawą 

formą przedstawiania informacji radnym. Zapytał, czy radni mają pytania do omawianego 

tematu. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Ad. 5. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie wniosku. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 r.; 

2) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Zławieś Wielka za 2014 r. - poprzedzone dyskusją. 

Andrzej Pyzik – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium wójtowi gminy Zławieś 

Wielka z tytułu wykonania budżetu na 2014 r. oraz zapoznał zebranych z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Podziękował za przedstawienie ww. informacji. Stwierdził, że Rada Gminy dokładnie 

zapoznała się ze wszystkimi dokumentami potrzebnymi do udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Zławieś Wielka.  Otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym temacie.  

Poprosił o odczytanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2014 r. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/45/2015 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2014 r. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poinformował obecnych, że kolejna uchwała dotyczy udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Zławieś Wielka z tytułu wykonania budżetu na 2014 r. Wyjaśnił radnym, że 

głosowanie nad uchwałą jest jawne i do jej podjęcia potrzebna jest bezwzględna większość 

głosów ustawowego składu rady. Otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Zławieś Wielka za 2014 r. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/46/2015 

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Zławieś Wielka za 2014 r.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poprosił wójta o przyjęcie szczerych gratulacji od wszystkich zebranych.(Zebrani nagrodzili 

wójta gromkimi brawami.) Powiedział, że udzielenie absolutorium to docenienie wysiłku oraz 

zobowiązanie na przyszłość, bo niestety tak jest, że z kolejnymi sukcesami chce się więcej i 

lepiej. Jest to wyzwanie, aby ten kolejny budżet był jeszcze bardziej spełniony. Życzył 

wójtowi, aby był dumny z tego, co osiąga w swojej pracy.  



 5 

Jan Surdyka – wójt 

Serdecznie podziękował wszystkim za miłe słowa. Powiedział, że był to rok wyborczy, 

bardzo trudny, wymagający dużych działań, jednak wspólnie udało się wszystko zrealizować. 

Podziękował pracownikom za duży wkład pracy w realizację budżetu. Podziękował Pani 

skarbnik i przekazał na jej ręce kwiaty za prowadzenie budżetu w 2014 roku.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Powiedział, że w związku z tym, że każdy chciałby osobiście wójtowi pogratulować ogłasza 

15 minutową przerwę.  

Wznowił obrady po przerwie.  

Ad. 6. Podjęcie uchwał. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poprosił Panią skarbnik o omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych wartości przyjęte do wieloletniej 

prognozy i budżetu jednostki powinny być ze sobą zgodne, co najmniej w zakresie wyniku 

budżetu, i związane z nim przychody i rozchody oraz dług jednostki, zmiana kwot wydatków 

na realizację przedsięwzięć może nastąpić w wyniku podjęcia uchwały organów 

stanowiącego jednostki. Zgodnie z uzasadnieniem do uchwały omówiła zmiany w WPF. 

Janusz Fifielski – radny 

Złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał w całości.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poddał złożony wniosek pod głosowanie, radni jednogłośnie przyjęli wniosek radnego  

o nieodczytywanie projektów  uchwał w całości. 

Odczytał projekt omawianej uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/47/2015 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011–2020, 

 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnej uchwały dotyczącej zmian w budżecie gminy 

na 2015 rok. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Zgodnie z uzasadnieniem do uchwały omówiła zmiany w budżecie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie zmian i otworzył dyskusję nad uchwałą.  

Andrzej Pyzik - radny 
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Poprosił o szersze omówienie punktów 6,7,8,9 i 10. Zapytał wójta, która droga w Górsku  

będzie budowana oraz dlaczego gmina musi zająć się odbiorem wody deszczowej. 

Jan Surdyka - wójt 

Wyjaśnił, że w związku z przejęciem od wspólnoty mieszkaniowej odprowadzania wód 

deszczowych z osiedla Zławieś Mała, trzeba było dokonać naprawy zasypanej instalacji. 

Dodał, że nie wie dlaczego w 2000 roku ta kanalizacja została przejęta przez gminę.  

Andrzej Pyzik - radny 

Zapytał, czy w taki  razie gmina nie powinna pobierać dodatkowych opłat za odbiór wód 

deszczowych.  

Jan Surdyka - wójt 

Odpowiedział, że nie wie czy jest taka możliwość i należałoby to sprawdzić. Powiedział, że 

kolejny temat dotyczy mieszkańca, który nie miał podłączonej wody zdatnej do picia, dlatego 

został pobudowany kawałek wodociągu. Jeśli chodzi o drogę w Górsku gmina otrzymała 

zapewnienie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na dofinansowanie remontu ulicy 

Nadwiślańskiej w Górsku. Wyjaśnił, że będzie to remont przy użyciu nowej technologii.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał jakiej wysokości będzie dofinansowanie na ten remont. 

Jan Surdyka - wójt 

Powiedział, że dofinansowanie wyniesie 160 tys. zł. 

Justyna Brzozowska – skarbnik 

Dodała, że wkład własny gminy wyniesie 90 tys. zł. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy radni mają jeszcze pytania do projektu uchwały. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Odczytał projekt omawianej uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/48/2015 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2015 rok. 

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały dotyczącej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, że uchwała ta jest już etapem kończącym całą procedurę sporządzania planu 

miejscowego. Uchwała dotyczy planu, który obejmuje tereny w miejscowościach Siemoń, 

Stary Toruń, Zławieś Mała i Gutowo. Na mapie wyświetlonej na rzutniku pokazał radnym 

obszary obejmowane planem.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy radni mają uwagi do omawianego projektu. Nikt z radnych nie zabrał głosu.  
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Odczytał projekt omawianej uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/49/2015 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki położonej w centralnej części miejscowości Siemoń oraz dla działek 

położonych w północno-zachodniej części miejscowości Stary Toruń oraz dla 

działek położonych w centralnej i wschodniej części miejscowości Zławieś Mała 

oraz dla działek położonych we wschodniej części miejscowości Gutowo – gmina 

Zławieś Wielka, 

Przewodniczący wyjaśnił, że kolejna uchwała w sprawie zmiany studium i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś Wielka wiąże się z budową linii 2 x 400 

KV. Poprosił przedstawicieli firmy o omówienie tematu. 

Marek Zagórski – przedstawiciel firmy nadzorującej budowę linii 400 KV. 

Podziękował radnemu Bogdanowi Pawłowskiemu za zaangażowanie oraz pomoc przy 

przeniesieniu projektowanej linii na obszar, na który godzą się mieszkańcy Siemonia oraz 

Cichoradza. Powiedział, że bez jego pomocy nie udało by się dojść do porozumienia. Dzięki 

licznym spotkaniom i rozmowom udało się wyprowadzić linię na tereny leśne. 

Marek Rakoczy – kierownik projektu 

Przedstawił obecnym załączoną prezentację. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy służebność przesyłu podpisywana jest na czas określony.   

Marek Rakoczy – kierownik projektu 

Wyjaśnił, że służebność przesyłu jest podpisywana na czas pracy linii. Jako wykonawcy nie 

są w stanie odpowiedzieć jaki to będzie okres, czy 10, 20, a nawet 50 lat. Wyjaśnił, że 

wynagrodzenia o których mowa są jednorazowe.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Powiedział, że mu również jest miło, że udało się wspólnie osiągnąć zamierzony cel oraz 

wypracować kompromis. Poprosił radnych o głosowanie nad projektem uchwały, ponieważ 

jest to najlepsze rozwiązanie z możliwych.  

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, czemu nie buduje się takiej linii pod ziemią. 

Marek Rakoczy – kierownik projektu 

Wyjaśnił, że budowa takiej linii jest ok 30 razy droższa i raczej niemożliwa do realizacji. Jest 

to linia wysokiego napięcia, której nie da ułożyć się w ziemi. Do budowy linii podziemnej o 

takiej mocy trzeba byłoby wybudować coś w rodzaju metra. A obszar taki wyłączony jest z 

jakiegokolwiek użytkowania. Linie przesyłowe nie są budowane w systemie kablowym. Linia 

napowietrzna jest zdecydowanie bardziej bezpieczna pod względem napraw.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Podziękował za dokładne omówienie tematu. Zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś 

pytania. Nikt z radnych nie zgłosił się.  

Odczytał projekt omawianej uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/50/2015 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś Wielka, 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

 Wyjaśniła, że uchwała dotyczy tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 

różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, czyli tak zwanego pensum 

łączonego. Uchwała ma na celu ujednolicenie sposobu liczenia we wszystkich szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest gmina Zławieś Wielka. Bywa, tak, że nauczyciel pełni 

różne obowiązki. Na przykład dla opiekuna świetlicy pensum wynosi 26 godzin, a dla 

nauczyciela SP czy Gimnazjum pensum wynosi 18 godzin. Uchwała zawiera załącznik, w 

którym określony jest sposób obliczania pensum łączonego. Wyjaśniła, że uchwała uzyskała 

pozytywne opinie związków zawodowych.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie uchwały i zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania. Nikt z radnych 

nie zgłosił się.  

Odczytał projekt omawianej uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/51/2015 

w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, zatrudnionych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zławieś Wielka. 

 

Wyjaśnił, że projekty uchwał oznaczone numerami 6 i 7 dotyczą podpisania porozumienia w 

sprawie Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych i będą rozpatrywane razem. Poprosił 

wójta o omówienie uchwał. 

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że musi powstać nowa forma prawna, która będzie zajmowała się ZIT-ami na 

terenie działania dwóch miast Torunia i Bydgoszczy.  W 2014 roku taka uchwała była już 

podjęta, ale ulega zmianie, dlatego potrzebujemy aneksu do porozumienia, w którym oba 

miasta będą miały takie same prawa. W związku z tym, najpierw należy przyjąć aneks do 

porozumienia, a później tekst jednolity, który upoważnia wójta do złożenia stosownych 

podpisów na spotkaniu pod koniec czerwca.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Podziękował za omówienie projektów. Zapytał, czy radni mają pytania do omawianej 

uchwały. Nikt z radnych nie zgłosił się.  

Odczytał projekt  uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/52/2015 

w sprawie przyjęcia Aneksu do Porozumienia w sprawie realizacji Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych dla Bydgosko – Toruńskiego Obszaru Funkcjonalnego z dnia 

8 kwietnia 2014 roku. 

Powiedział, że kolejna uchwała wiąże się ściśle z poprzednią i poddał ją pod głosowanie.  

Odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/53/2015 

w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego Porozumienia w sprawie realizacji 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Bydgosko – Toruńskiego Obszaru 

Funkcjonalnego z dnia 8 kwietnia 2014 roku. 

 

Przewodniczący poprosił o omówienie ostatniego projektu uchwały. 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Wyjaśniła, że uchwała dotyczy ustalenia szczegółowych zasad przyznawania i ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia niebędących jednostkami organizacyjnymi gminy 

Zławieś Wielka, a realizującymi zadania własne gminy w zakresie udzielenia schronienia 

osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, które ostatnie miejsce zameldowania 

posiadały na terenie gminy Zławieś Wielka oraz trybu pobierania opłat za pobyt w ośrodku 

wsparcia. Osoby, których dochód przekracza kryterium dochodowe dla osób samotnie 

gospodarujących lub osoby  w rodzinie, określone w ustawie o pomocy społecznej, zwracają 

poniesione przez gminę wydatki za pobyt w ośrodku wsparcia w części lub całości. Uchwała 

umożliwia osobom, których dochód przekracza ustalone kryterium partycypowanie w 

kosztach ponoszenia odpłatności za pobyt w takim ośrodku.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie projektu. Zapytał, czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z 

radnych nie miał pytań.  

Odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła  

uchwałę Nr XI/54/2015 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad przyznawania i ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia niebędących jednostkami organizacyjnymi gminy Zławieś 

Wielka, a realizującymi zadania własne gminy w zakresie udzielenia schronienia 

osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, które ostatnie miejsce zameldowania 

posiadały na terenie gminy Zławieś Wielka oraz trybu pobierania opłat za pobyt w 

ośrodku wsparcia. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie informacji o pracy wójta między sesjami.  
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Ad. 7. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

Jan Surdyka – wójt 

Przedstawił informację o pracy między sesjami – sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał radnych, czy mają pytania do omówionego tematu. Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Ad. 8. Wolne wnioski i zapytania. 

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Wyjaśnił, że gmina rozpoczęła prace nad strategią rozwoju gminy i ma dla mieszkańców 

fiszki projektowe, które pomogą zebrać informacje od mieszkańców, w jakim kierunku gmina 

ma się rozwijać. Poprosił radnych oraz sołtysów o nagłośnienie tego tematu i rozdanie 

mieszkańcom formularzy do wypełnienia, które do 15 lipca powinny zostać złożone w 

sekretariacie Urzędu Gminy.  

Wioleta Warzocha – radna 

Zgłosiła wniosek o zorganizowanie spotkania rodziców niepełnosprawnych z wójtem w celu 

omówienia tematu zakupu samochodu do przewożenia osób niepełnosprawnych.  

Ad. 9 Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za sprawny przebieg sesji. Stwierdził, że tematy zostały wyczerpane i o godzinie 

17.10 zakończył obrady XI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
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